
SHIBA-NO-KAI
kallar till årsmöte

Tid: Den 13 april 2024 kl. 12.00

Plats: Ängsdals skola, Bunkeflostrand
Smedmästarebyn 5, 218 38 Bunkeflostrand
Observera att hundar inte får vistas i lokalen.

Program: - Årsmöte 2024
- Redovisning av hälsoenkät
- Prisutdelning
- Karin Sjöholm kommer att presentera information om shiban

Årsmöteshandlingar kommer att finnas på vår hemsida,
www.shiba-no-kai.com senast den 22 mars 2024.

Det finns möjlighet att delta som åhörare via länk. Anmäl i så fall till
susie.larsson@shiba-no-kai.com senast den 7 april 2024.

Hjärtligt välkomna!

Styrelsen i Shiba-No-Kai

http://www.shiba-no-kai.com
mailto:susie.larsson@shiba-no-kai.com


Dagordning Årsmöte 2024
Ordinarie årsmöte öppnas av styrelsens ordförande eller, om denne inte är närvarande,
av styrelsens vice ordförande.

§ 1 Justering av röstlängd.

§ 2 Val av ordförande för mötet.

§ 3 Styrelsens anmälan om protokollförare vid mötet.

§ 4 Val av två justerare, tillika rösträknare.

§ 5 Beslut om närvaro- och yttranderätt förutom av klubbens medlemmar.

§ 6 Fråga om mötet blivit stadgeenligt utlyst.

§ 7 Fastställande av dagordningen.

§ 8 Styrelsens verksamhetsberättelse med balans- och resultaträkning, redogörelse för
arbetet med avelsfrågor, RAS, samt revisorernas berättelse.

§ 9 Fastställande av balans- och resultaträkning samt beslut om enligt dessa
uppkommen vinst eller förlust.

§ 10 Styrelsens rapport om de uppdrag föregående årsmöte givit till styrelsen.

§ 11 Beslut om ansvarsfrihet för styrelsen.

§ 12 A. Beslut om styrelsens förslag till verksamhetsplan.
B. Beslut om avgifter för kommande verksamhetsår.
C. Beslut om styrelsens förslag till rambudget.

§ 13 Beslut om antalet ledamöter och suppleanter i styrelsen enligt §8 i dessa stadgar.



§ 14 A. Val av ordförande
B. Val av ordinarie ledamöter och suppleanter samt beslut om suppleanternas
tjänstgöringsordning.

§ 15 Val av två revisorer och två revisorssuppleanter enligt § 9 i dessa stadgar.

§ 16 Val av valberedning.

§ 17 Beslut om omedelbar justering av punkterna 14 – 16.

§ 18 Motioner och övriga ärenden
A. Motion om sociala medier

§ 19 Mötets avslutande.



Styrelse och kommittéer
Ordförande Vice ordförande
Susann Larsson Inger Persson

Sekreterare Kassör
Roksana Wickman Ann Gullbransson

Övriga ordinarie ledamöter Suppleanter
Madeleine Lundell Anette Henriksson
Inger Persson Tersee Blomström

Revisorer Revisorssuppleanter
Nina Björnsdotter Lars Bäckström
Eva Kovac Karin Färnlöv Bengtsson

Valberedning Övriga funktionärer:
Urban Stenberg, sammankallande Webmaster; Hans Hagström
Sandra Eriksson
Sabina Anjert

Avelsråd Utställningskommitté
Inger Persson Susann Larsson, CUA

Madeleine Lundell

Medlemstidningen Shiban
Ansvarig utgivare: Susann Larsson
Redaktör: Per Skog
Redaktion: Anette Henriksson
AnnSofie Lovlycke, Urban Stenberg



Verksamhetsberättelse för rasklubben
Shiba-No-Kai 2023

Styrelsens arbete
Styrelsen, som vid årets slut består av ordförande Susie Larsson, sekreterare Roksana
Wickman, kassör Ann Gullbransson, ledamöter Madeleine Lundell och Inger Persson samt
suppleanter Terese Blomström och Anette Henriksson, avger härmed
verksamhetsberättelse för 2023.

Styrelsen har under året haft 5 protokollförda styrelsemöten samt ett arbetsmöte.
Styrelsens arbete har genomförts genom digitala möten som skett i god och
lösningsfokuserad anda. Styrelsen vill också framföra sitt varma tack till alla som arbetat i
klubbens kommittéer samt i tidningsredaktionen.

Medlemmar
Antalet medlemmar har under året ökat. Enligt Jordbruksverket uppgick antalet shibor till
1 943 per 2023-12-31 jämfört med 1 807 föregående år.

Antal medlemmar per den sista december 2019 2020 2021 2022 2023

Fullbetalande svenska medlemmar 255 270 299 344 348

Fullbetalande utländska medlemmar 0 1 1 0 1

Familjemedlemmar 20 21 25 22 31

Summa 276 292 325 367 380

Medlemshanteringen sköts av SKK som sänder ut inbetalningskort och medlemskort.
Medlemskap gäller 12 månader från betalning.



Aktiviteter
Årets Shiba-special firades med pompa och ståt när klubben firade sin 40-års jubileum och
rasen firade 50 år i Sverige. Tävlingen genomfördes den 15 juli 2023 i Degerfors. Domare
var Hiroshi Kamisato från Japan. Tävlingen samlade 64 stycken hundar. Det bjöds på tårta.
Dagen avslutades med gemensam middag på campingens område.

Utmärkelser
Årets utställningsshiba 2023
Novens Destiny - ägare Elisabeth Novén Bäckström och Lars Bäckström

Årets utställningsveteran 2023
Novens Irai No Kami Waza - ägare Elisabeth Novén Bäckström och Lars Bäckström

Årets Allroundshiba 2023
Explorer's Subarashii Murasaki - ägare Ofelia Olsson

Inspirationspriset 2023
Priset delades ut till Susann Larsson efter nominering från medlemmar, med följande
motivation: Susie har i många år arbetat för rasen och klubben med stort engagemang.
Susie är alltid hjälpsam, påläst, och trevlig. Många har fått hjälp med sina shibor av henne.
Susie gör även ett stort arbete med våra utställningar, vilka är ett återkommande och
viktigt inslag för rasen.

Tidningen Shiban
Tidningen har enligt plan utkommit fyra gånger under året.

Lokalavdelningar
Under året har ett antal lokala aktiviteter ägt rum. Bland annat kan nämnas att
utställningsträning i Malmö under maj månad genomfördes.

Övrigt
Under året har föreningen fortsatt arbetat för att fler ska genomföra BPH med sina shibor
genom att arbeta tillsammans med SSUK samt rabattera kostnaden för föreningens
medlemmar. Det genomfördes en domarkonferens.



Avelsrådsrapport för år 2023
Materialet är baserat på Aveldata per den 20231231.

POPULATION
2023 registrerades 155 st shibor varav 12 st importer. Av importerna kommer två från
Ryssland, en från Ungern, en från Tjeckien, en från Finland, en från Tyskland, en från
Frankrike och två från Polen samt tre från Rumänien.

Aktiva uppfödare
Det finns totalt 62 kennelnamn som har haft minst en kull shiba sedan 1990. Av dem kan ca
25 stycken anses som aktiva. Inga nya kennelnamn blev godkända år 2023.

Inavel
Inavelsgraden för 2023 hamnade
på 0,5 % på 5 generationer vilket
är under det maximala värdet på
2,5 %.

Enskilda parningar ska helst inte
ha högre inavelsgrad än 6,25 %.
Under 2023 finns 1 valpkull som
ligger över detta värde.



Avelshundsanvändning
Ingen hane bör bli far till mer än 5 % av födda valpar under en femårsperiod.
Alla hanar utom en som däremot hade 6% avkommor under tiden 2019–2023.

Avelsstruktur barnbarn
Antalet barnbarn kan uppgå till 10% av antalet födda valpar under en femårsperiod vilket blir
ca 75 barnbarn. Räknar vi bort tidiga avelsdjur födda år 2000 eller tidigare då avelsmaterialet
var litet så kan vi idag säga att ett fåtal ligger något över den gränsen och dessa avelsdjur är
födda 2004 eller tidigare vilket gör att det knappast kommer att födas fler barnbarn till dem.

Kullstorlek
Det föddes 43 kullar med totalt 134 valpar. Snittstorleken under 2023 var 3,1 valpar per kull.
Snittet för de senaste 10 åren är 3,1.

Ålder på avelsdjur
Inga tikar har fått sin första kull före 18 månaders ålder. Däremot har 2 hanhundar under 18
månader använts i avel.

HÄLSA
Höftledsdysplasi (HD)

2023 2022 2021 2020 2019

Antal totalt 45 st 70 st 53 st 60 st 49 st

HD A 23 21 25 33 22

HD B 11 26 17 18 19

HD C 10 13 8 3 6

HD D 1 8 3 3 2

HD E 2 1



Antal röntgade shibor 2023 är 45 stycken varav 23 shibor med grad A, 11 shibor med grad B,
10 shibor med grad C och 1 shiba med grad D. År 2022 röntgades 70 shibor.

11 shibor som röntgades var utlandsfödda varav 7 shibor fick grad A, 2 shibor fick grad B
och 2 shibor fick grad C.

För att se hur vi gör kombinationer redovisas detta ovan. För att registrera en shiba måste
föräldrarna vara röntgade och uppfödaren ska följa SKK:s grundregler.

Övriga hälsoundersökningar
Det är fortfarande få hundar som låter registrera patellaresultat. År 2023 registrerades 0
resultat. För den senaste femårsperioden är endast 18 hundar undersökta och tre har
anmärkning, grad 1.

Det var 2 shibor ögonlysta år 2023. Under den senaste 5-årsperioden har 22 st shibor
ögonlysts, varav en shiba har fått anmärkning KATARAKT, PARTIELL CORTEX FRÄMRE Y-SÖM,
LINDRIG. EJ ÄRFTLIG

Under 2023 röntgades armbågarna (ED) på 8 individer, En shiba med ED grad 2. Under den
senaste 5-årsperioden har 69 shibor röntgats utan anmärkning och 8 stycken har ED grad 1
och en ED grad 2.

MENTALITET
Beteende- och personlighetsbeskrivning hund (BPH) och mentalbeskrivning hund (MH)
Under 2023 har 10 shibor genomfört BPH. 9 med genomfört resultat och en avbröts. Under
den senaste 5-årsperioden har 60 shibor gjort BPH och alla utom åtta (13 %) har ett godkänt
genomförande. En shiba har genomgått MH under 2023. Under den senaste femårsperioden
har endast 5 shibor genomfört MH, alla fick känd mental status.

Vid pennan

Inger Persson, avelsråd



1510 Kundfordringar

1920 Utställningskonto
1930 Företagskonto/checkkonto/affärskonto

2010 Eget kapital, delägare 1

2098 Vinst eller förlust från föregående år

2099 Årets resultat

2448 Ej reskontraförda leverantörsskulder

2499 Andra övriga kortfristiga skulder

2972 Förutbetalda medlemsavgifter

Räkenskapsår: 2023-01-01 - 2023-12-31 
 
Avser perioden: 2023-01-01 - 2023-12-31 
 

Vid
 periodens
 början Förändring

Vid
 periodens
 slut

TILLGÅNGAR

Omsättningstillgångar
Kortfristiga fordringar
Kundfordringar

500,00 -500,00 0,00
 
Summa kortfristiga fordringar 500,00 -500,00 0,00

Övriga omsättningstillgångar
Kassa och bank

4 754,31 -1 043,50 3 710,81
208 596,63 -75 739,25 132 857,38
213 350,94 -76 782,75 136 568,19

Summa övriga omsättningstillgångar 213 350,94 -76 782,75 136 568,19

Summa omsättningstillgångar 213 850,94 -77 282,75 136 568,19

SUMMA TILLGÅNGAR 213 850,94 -77 282,75 136 568,19

EGET KAPITAL OCH SKULDER

Eget kapital
Eget kapital vid årets början

-149 998,74 0,00 -149 998,74
 
Fritt eget kapital
Vinst eller förlust föregående år

0,00 -23 963,20 -23 963,20
 
Årets resultat

-23 963,20 103 278,65 79 315,45
 
Summa fritt eget kapital -23 963,20 79 315,45 55 352,25

Summa eget kapital -173 961,94 79 315,45 -94 646,49

Kortfristiga skulder
Leverantörsskulder

-30 839,00 -1 299,00 -32 138,00
 
Övriga skulder

-450,00 -883,70 -1 333,70
 
Upplupna kostnader och förutbetalda intäkter

-8 600,00 150,00 -8 450,00
 
Summa kortfristiga skulder -39 889,00 -2 032,70 -41 921,70

SUMMA EGET KAPITAL OCH SKULDER -213 850,94 77 282,75 -136 568,19

BERÄKNAT RESULTAT 0,00 0,00 0,00

Preliminär balansräkning
Shiba-no-kai 
802442-3223

Utskrivet av Christina Tynell 2024-01-23 21:51:27 Visma eEkonomi
Sida 1 av 1

Balansräkning 



3000 Medlemsavgift H
3001 Medlemsavgift F
3003 Medlemsavgift U
3010 Försäljning
3021 Anm avg Specialen
3054 Försäljn övrigt

3989 Övriga erhållna bidrag
3999 Övriga rörelseintäkter

4020 Priser specialen
4024 Domare & funktionärer
4025 Medlemshantering SKK
4027 Övriga kostnader
4028 Stambokföringsavgifter
4030 Tryckkostn Shiban
4031 Porto Shiban
4047 Övriga kostn Specialen

5000 Årsmöte
5410 Förbrukningsinventarier
5420 Programvaror
5460 Förbrukningsmaterial
5930 Reklamtrycksaker och direktreklam
6230 Datakommunikation
6300 Avgifter SSUK
6570 Bankkostnader
6990 Övriga externa kostnader

7330 Bilersätt o övr reskostnader
7610 Utbildning

Preliminär resultaträkning
Shiba-no-kai
802442-3223

Räkenskapsår: 2023-01-01 - 2023-12-31

Avser perioden: 2023-01-01 - 2023-12-31
Period fg år: 2022-01-01 - 2022-12-31

Perioden Ackumulerat Period fg år:
Rörelsens intäkter
Nettoomsättning

123 900,00 123 900,00 116 525,00
3 200,00 3 200,00 2 100,00

450,00 450,00 450,00
6 632,00 6 632,00 430,00

14 400,00 14 400,00 14 600,00
270,00 270,00 0,00

148 852,00 148 852,00 134 105,00

Övriga rörelseintäkter
0,00 0,00 5 000,00
0,00 0,00 500,00
0,00 0,00 5 500,00

Summa rörelsens intäkter 148 852,00 148 852,00 139 605,00

Rörelsens kostnader
Råvaror och förnödenheter

-3 945,00 -3 945,00 -2 328,00
-74 771,70 -74 771,70 -9 893,00
-13 948,00 -13 948,00 -12 659,00

0,00 0,00 -2 058,00
-2 160,00 -2 160,00 -1 935,00

-26 099,00 -26 099,00 -26 707,00
-31 147,00 -31 147,00 -22 566,00
-31 233,00 -31 233,00 -1 426,00

-183 303,70 -183 303,70 -79 572,00

Övriga externa kostnader
-925,00 -925,00 -1 202,05

-4 640,00 -4 640,00 0,00
-1 785,00 -1 785,00 -1 485,00
-1 343,00 -1 343,00 0,00

-500,00 -500,00 0,00
-2 951,25 -2 951,25 -4 153,75

-24 690,00 -24 690,00 -22 550,00
-2 134,50 -2 134,50 -1 516,00
-1 000,00 -1 000,00 -2 462,00

-39 968,75 -39 968,75 -33 368,80

Personalkostnader
-4 195,00 -4 195,00 -2 701,00

-700,00 -700,00 0,00
-4 895,00 -4 895,00 -2 701,00

Summa rörelsens kostnader -228 167,45 -228 167,45 -115 641,80

Rörelseresultat -79 315,45 -79 315,45 23 963,20

Finansiella poster
Resultat efter finansiella poster -79 315,45 -79 315,45 23 963,20

Resultat före skatt -79 315,45 -79 315,45 23 963,20

Resultaträkning



8999 Årets resultat

Utskrivet av Christina Tynell 2024-01-23 21:49:39 Visma eEkonomi

Perioden Ackumulerat Period fg år:
BERÄKNAT RESULTAT -79 315,45 -79 315,45 23 963,20

Årets bokförda resultat
-79 315,45 -79 315,45 23 963,20

 





Styrelsens förslag till verksamhetsplan för
2024

⦁ Fortsatt satsning på våra lokalavdelningar där vi kommer att jobba för att shibaägare i
olika delar av landet lättare skall kunna träffas och ordna olika aktiviteter.

⦁ Mål: att fler shibor ska genomföra BPH och att klubben ska sponsra deltagande.

⦁ Mål: att fler shibor ska ställas ut varvid klubben kommer att hålla ringträning för
personer som inte normalt tävlar med sina hundar

⦁ Fortsatt arbete för att öka delaktigheten inom klubben och göra medlemmar runt om i
landet involverade i klubbens arbete.

⦁ Tidningen Shiban ges ut med fyra nummer under året.

⦁ Arbeta aktivt för att fler shibaägare blir medlemmar i Shiba-No-Kai genom att
informera om shibor samt aktivt arbeta med Facebook och hemsidan.

⦁ Delta på SSUK:s konferenser och fullmäktige.

⦁ 2024 års Shibaspecial anordnas den 27 juli i Gränna.

⦁ Påbörja planeringen av utställningen 2025 och 2026.

⦁ Fortsatt tävlan om årets Allroundshiba, årets Lydnadsshiba, årets Utställningsshiba,
samt årets Utställningsveteran. Uppdatera reglerna för samtliga tävlingar.

⦁ Fortsatt utdelning av inspirationspriset för att uppmärksamma shibor som med sina
ägare gör gott för rasen.

⦁ Digitala föreläsningar i mentalitet och hälsa.



Budget 2024

BUDGET 2024
Medlemsavgifter 126 000
Försäljning klubbmaterial 5 000
Utställning Shibaspecialen 14 500
Övriga intäkter 250
Summa intäkter 145 750

Kostnader
Inköp klubbmaterial −3 000
Utställning Shibaspecialen -10 000
Tryckning Shiban −27 000
Porto Shiban −31 000
Lokalavdelningar och BPH −8 000
Årsmöte −4 000
Styrelsemöten −3 000
Reseersättningar −3 500
Data, telefon & porto −4 500
Kontorsmaterial −400
Avgifter SSUK −24 500
Medlemshantering −13 000
Stambokföringsavgifter −4 000
Rasmonter −2 500
Utbildning −3 000
Övriga externa kostnader −4 350
Summa rörelsekostnader 145 750

Årets resultat 0



Valberedningens förslag inför årsmöte 2024 Shiba No Kai  
Valberedningen har haft fokus på stabilitet inför verksamhetsår 2024. Med det sagt så 
var ambitionen att ha kvar en så orörd styrelse som möjligt för att ge föreningen 
förutsättningar att arbeta ihop sig och skapa en trygghet för våra medlemmar.  
 
Då det är några bortfall så har valberedningen sökt efter intresserade medlemmar och 
funnit att nedan presenterat förslag ger föreningen ett tillskott, dels bevarar styrelsen 
från 2023 så långt det är möjligt. Även en utökning föreslås för att uppnå ojämnt antal 
ledamöter.   
 
Valberedningen föreslår:  
 
Ordförande omval 1 år, Susie Larsson 
 
Ledamöter 
Karin Färnlöw, Nyval 1år  
Madeleine Lundell, Omval 2 år  
Inger Persson, Omval 1 år 
Urban Stenberg, Nyval 2 år  
(Roksana Wickman 1 år kvar) 
 
Suppleanter  
1:a Terese Blomström, Omval 2 år 
2:a Helen Skilström, Nyval 2 år 
 
Revisorer lämnas oförändrat 
Revisor suppleanter, två vakanta då Lars Bäckström inte ställer upp i omval och Karin 
Färnlöw flyttas till ledamot  
 
Förslag på Valberedning  
Helena Skoglund, Nyval 2 år Sammankallande 
Sandra Eriksson, Omval 1 år 
Sabina Anjert, Omval 2 år 
 



       2024-01-04 

 

 

Sociala medier inklusive hemsida  
 

Bakgrund 
En hemsida och närvaro på samtliga sociala medier är i dagsläget ett måste för varje förening som avser att växa 

och ha ett flyt i sin information ut mot både medlemmar, icke medlemmar och potentiella medlemmar. Det händer 

mycket inom hundvärlden och det kan vara svårt att få en överblick av all information som delas. Här anser jag att 

rasklubben har ett ansvar att förse medlemmar och andra med källkritiskt granskad information.  

 

Utöver den nödvändiga informationen så ger också sociala medier och hemsida föreningen en unik möjlighet att 

kommunicera med sina medlemmar och allmänheten på andra plan. Som några kan nämnas att ge varandra råd 

och stöd, förmedla bra platser för evenemang, faktainsamling, publicering av äldre nummer av SHIBAN osv.  

 

Allt detta kan med fördel samlas i en databas i form av ett forum kopplat till klubbens hemsida. Facebook och 

Instagram samt andra sociala medier så som Youtube, X, Tik Tok m.fl. bör användas sekundärt och med eftertanke 

då vi säljer ut allt innehåll vi publicerar och riskerar således att värdefull information används av obehöriga.  

 

Shiba-No-Kai har idag ett sparsamt engagemang på sociala medier och hemsidan är svårnavigerad och lite ”fattigt” 

utformad. Något som inte gynnar klubben sett ur ett tillväxtperspektiv.  

 

 

Motivering 
Därför yrkar Urban Stenberg på:  

 

Att-satser 
● Att Shiba-No-Kai vid årsmötet tar beslut att utveckla hemsidan.  

● Att Shiba-No-Kai vid årsmötet tar beslut att godkänna skapandet av ett medlemsforum kopplat till 

hemsidan utanför sociala medier. 

● Att Shiba-No-Kai vid årsmötet tar beslut att utse en huvudansvarig för sociala medier samt hemsida 

● Att Shiba-No-Kai vid årsmötet tar beslut att utse en medansvarig för sociala medier och hemsida 

● Att Shiba-No-Kai vid årsmötet tar beslut att tillföra en rimlig summa för marknadsföring av nya hemsidan 

så snart denna är klar.  

 

 



Styrelsens svar på motionen
Styrelsen är helt enig med motionären om att fortsatt utveckling av föreningens webbplats är
mycket viktigt. Detsamma gäller föreningens närvaro på sociala medier. Styrelsen ställer sig dock
tveksam till skapandet av ett medlemsforum. Det �nns idag andra forum där shibaägare och
uppfödare kan samlas och diskutera utan att detta sker under föreningens regi.

Rollen som huvudansvarig för det som läggs ut på föreningens olika mediakanaler innefattas idag
av föreningens ordförande. Vad gäller att utse en medieansvarig för sociala medier samt hemsida
anser styrelsen att uppdraget fördelas bäst utifrån styrelsens sammansättning och behov. Det �nns
fördelar med viss �exibilitet av styrelsens- eller funktionärernas rollfördelning.

Föreningen saknar idag en tydlig målstrategi avseende användning av sociala medier och hemsidan.
Utan en strategi är det svårt att avsätta och följa upp ett budget för marknadsföring. Styrelsen anser
att föreningens sociala media samt hemsida bör utformas utifrån en långsiktig strategi.

Styrelsen föreslår därför delvis bifall till motionen avseende utveckling av hemsidan men avslag på
övriga punkter.

Förslag till beslut
Styrelsen föreslår årsmötet beslutar
att hemsidan ska utvecklas under kommande verksamhetsperiod.
att avslå övriga att-satser i motionen
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